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1.Bemutatkozás 

1992-ben Komáromban születtem. Középiskolai tanulmányaimat Tatán végeztem. 2011-ben 

nyertem felvételt az Eötvös Loránd Tudományegyetem Természettudományi Karára. Jelenleg Földrajz 

alapszakon, biológia minor szakirányon folytatom tanulmányaimat. Az első egyetemi évemtől kezdve 

a Körösi Csoma Sándor Kollégium lakója vagyok. 

A 2012/13-as ciklusban fél évig képviselőként tevékenykedtem, majd az Ellenőrző Bizottságba 

jelentkeztem tagnak egy akkor megüresedett helyre. A Küldöttgyűlés bizalmat szavazott nekem, így 

kezdetben csak a Bizottság egyik tagjaként, 2013. november 15-e óta elnökként látom el a tisztséggel 

járó feladatokat. 

2.Motiváció a tisztségre 

Ellenőrző Bizottsági tagságom során jelentős tapasztalatot, tudást és élményt szereztem, 

lehetőségeimhez mérten a legtöbb területen segítettem az Önkormányzatot. A megüresedő 

gazdasági elnökhelyettesi tisztség nyújtana lehetőséget arra, hogy a szerzett tapasztalatokat más 

területen is kamatoztassam, közvetlenül segítve az elnök munkáját, emellett fontosnak tartom 

fenntartható, transzparens gazdálkodást. Ismerem és használom az iktatóprogramot, tisztában 

vagyok az Önkormányzat eszközállományával. Választmányokon EB tagságom miatt folyamatosan 

részt vettem, igyekeztem hozzászólni a tárgyalt témákhoz, a tisztségviselőkkel napi kapcsolatban 

vagyok. 

3.Felkészítés 

Csutka Boglárkával szeptemberben kezdtünk megbeszéléseket folytatni, a felkészítés jegyében. 

Megismertetett a tisztséggel járó feladatokkal. Figyelemmel kísértem a III. negyedéves költségvetési 

beszámoló elkészülését, valamint a negyedéves analitika összeállítását. Segítettem a jelenlegi 

gazdasági elnökhelyettesnek az idei év leltározásában, a selejtezésre ítélt tárgyak összegyűjtésében. 

Tanulmányi okok miatt az EHÖK Gazdasági Bizottság ülésén eddig azonban nem tudtam részt venni. 



 

4.Gazdasági ügyek 

 Transzaperencia 

Manapság egyre inkább hangsúlyt kap és elvárás az átláthatóság a HÖK-öket illetően. Úgy vélem a 

TTK Önkormányzata mindig is élen járt az átláthatóság tekintetében. Nem kérdés, hogy a jövőben is 

kiemelt szerepet kell tulajdonítanunk ennek a területnek. Erre nyújt alkalmas felületet a honlapon 

lévő Átláthatóság menüpont, ahová továbbra is feltölteném a KHTEÖ-k nyilvánosságra hozható 

részét, valamint az éves gazdasági beszámolót. Fontos, hogy a Nyúz-ban is tájékoztatást kapjanak a 

hallgatók mind az éves, mind a negyedéves költéseinkről. 

Habár az elmúlt időszakban igazán működött a gazdasági csoport, célom a közös munka ismételt 

feltámasztása, hiszen ha már pár hallgató érdeklődést felkelti a lehetőség, az mindenképp siker. 

 Költségvetés  

Fontosnak tartom egy olyan forrásallokációs modell megvalósulását, mely a kari részönkormányzatok 

között igazságosan osztja el a rendelkezésre álló forrásokat. A jövő évi költségvetés összeállítása, 

hamarosan kezd aktuálissá válni, azonban a modellről még nem sokat lehet tudni sajnos. A 

szubszidiaritás elve a gazdaság területén is roppant fontos. Ennek megfelelően megkönnyítené a 

hatékonyabb ügyintézést, ha visszakerülne az utalványozási jogkör hozzánk. Persze ez komoly 

felelősséggel is jár, amiről nem szabad elfeledkezni. Ennek az elvét erősítené, a SAP rendszerből való 

lekérdezési jog, amivel könnyebben nyomon követhetőek lennének a költéseink. 

Az Önkormányzat elsődleges feladata az érdekképviselet, vannak olyan, több évre visszatekintő 

rendezvényeink, szolgáltatásaink, amik jövőbeli megvalósulása továbbra is fontos elem lenne a 

költségvetésben pl.: gólyatáborok, gólyabál, LEN, Tétékás Nyúz, Önképzők. 

Fontosnak tartom a mentorrendszerrel való együttműködést. A lassan 10 éve létező rendszer, 

kiemelt célja az első éves hallgatók beilleszkedése az egyetemi életbe. Támogatunk, kell a képzést, 

illetve a képzés során a mentorkoordinátorral való szoros együttműködés fontos szempont kell, hogy 

legyen. A hallgatók bevonása az Önkormányzatba legfőképpen az előbb említett mentorrendszeren 

keresztül, illetve a bevonók keretében történik,ezért is fontos e két kiemelt területet támogatni. 

A rendezvényeknek, alapelveinkkel összhangban, nem lehet célja a haszonszerzés, fontos hogy a 

hallgatók a legkedvezőbb áron szórakozzanak. Tudományegyetem révén úgy gondolom nem csak 

zenés-táncos rendezvények tartására kell koncentrálnunk,hanem meg kell, vizsgálni annak a 

lehetőségét miképpen tudunk tudományos rendezvényeket megszervezni,támogatni. A Hallgatói 

Alapítvánnyal történő együttműködés jól működött, ezt a továbbiakban is fenn kell tartani. 

 



 

 Raktár , Leltár  

Az első feladatomként szeretnék a már több éve húzódó selejtezés végére pontot tenni. Mint 

fentebb említettem, a leltárazás illetve a leltárellenőrzés megvalósult, a selejtezésre ítélt eszközök 

össze vannak gyűjtve. Szeretném felvenni a kapcsolatot a GMF Üzemeltetési Osztályával, hogy minél 

előbb elkezdődhessen a selejtezés folyamata. 

Ennek lefolyása után történne meg az irodák tehermentesítése. A nagyraktárban szeretnék egy új 

leltárrendet kialakítani, a kisraktárban pedig rendet rakni, pontosan felmérni az irodaszereinket. 

Fontosnak tartom megvalósítani egy (online) fényképes leltári adatbázis megvalósítását, mely nagyon 

megkönnyítené az eszközök használatának nyomon követését, kezelését. 

Emellett szeretnék egy másik adatbázist is létrehozni, ahol látható lenne a kisraktárból történő 

irodaszerek kivitele, ezáltal az eszközkészletünk fogyása, könnyebben nyomon követhető lenne, 

mikor válik szükségessé irodaszer rendelése. 

 Eszközpark  

Általánosságban elmondható, hogy az eszközeink jó állapotban vannak, szeretném, ha legalább ezen 

a szinten maradnának. Van pár olyan eszközünk, ami javításra szorul (monitorok, projektor, 

Középfölde, számítógép), illetve szükséges lenne egy új telefon beszerzése a Déli irodába. Ha az 

anyagi lehetőségeink lehetővé teszik a jövő évi költségvetésben, minél előbb megtenném a kellő 

lépéseket ezen ügyekben. Fenn kívánom tartani az informatikussal lévő jó kapcsolatot. 

5.Elnökhelyettesi teendők/feladatok  

Az elnök munkáját szeretném aktívan segíteni a szociális- és a tanulmányi elnökhelyettessel karöltve. 

Manapság egyre nagyobb érdektelenség van a társadalomban, amely sajnos a hallgatóságot is elérte, 

esetünkben éppen a Hallgatói Önkormányzat felé. Ennek egyik bizonyítéka, hogy a választásokon 

csak 28,3%-os részvételi arányt értünk el. A tisztségviselők között kevésbé működik a kommunikáció, 

szemben a hallgatók tájékoztatásával, így 1-1 tisztségviselőre nagyon nagy mennyiségű teher rakódik. 

A legfontosabb, hogy e folyamatok okait megkeressük, és megállítsuk őket. Fontos lenne az egymás 

közti és adott esetben a hallgatóság felé irányuló kommunikáción változtatni. Szeretném, ha a 

Tétékás Nyúzban több gazdasági elnökhelyettes által megjelentetett cikk lenne a jelenleginél. 

Többször segítettem az Alapszabály, illetve a különböző ügyrendek módosításában, ebben továbbra 

is szeretnék szerepet vállalni.  

Ezen kívül természetesen részt vennék a Választmányokon, Küldöttgyűléseken mind kari, mind 

egyetemi szinten képviselve a hallgatóságot. 



 

Köszönöm, hogy elolvastad pályázatomat! Bármilyen kérdés esetén keressetek bizalommal a 

tamas.horvat092@gmail.com  e-mail címen vagy személyesen! 

Nagyigmánd,2014. november 3.      Horváth Tamás 
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